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Dagsorden jf. vedtægterne: 

1. Valg af dirigent. 

   Jakob Langgaard fra bestyrelsen valgt. 

2. Formandens beretning. 

   Godkendt 

   Der var flere kommentarer med emner som ikke var relateret til beretningen, og det blev 

         opfordret til at disse emner blev taget op under Eventuelt.  Kommentarer om disse er  

         således ikke ført til referat under dette punkt, men kun ført til referat i det omfang emnet   

         blev bragt op igen under Eventuelt. 

3. Regnskabsaflæggelse, til godkendelse af generalforsamlingen. 

   Godkendt 

4. Budgetforslag, til godkendelse af generalforsamlingen. 

   Godkendt 

5. Behandling af indkomne forslag 

   Ingen forslag modtaget 

6. Forslag til kontingent for sæsonen 2018-2019: 1.600 kr. 

   Vedtaget 

7. Valg til bestyrelsen. På valg er: 

 Ebbe Wettlaufer modtager genvalg    Genvalgt 

 Jørgen Staalsø  modtager genvalg    Genvalgt 

8. Valg af 3 suppleanter til bestyrelsen. På valg er: 

 Margit Frandsen modtager genvalg    Genvalgt 

 Ane Esbensen modtager ikke genvalg 

 Vibeke Thorhauge modtager genvalg    Genvalgt 

 Ny suppleant er Mark Wiche, Jomsborgvej 9 



9. Valg af 2 revisorer. På valg er: 

Hans Bjerg Nielsen modtager genvalg    Genvalgt 

Leo Hartvigsen modtager genvalg    Genvalgt 

10. Valg af suppleanter for revisorerne. 

 

 Genvalg af Erik Frandsen og Ketil Clausen 

11. Valg af festvej for fastelavnsfest; forslag om Østerbygdvej. 

 Vedtaget 

12. Eventuelt. 

Ved en vejledende afstemning blev det tilkendegivet, med 20 ud af 23 mulige stemmer, at der var 

interesse for at bestyrelsen indkalder til en ny afstemning om betaling til asfaltering af vejene, 

såfremt bestyrelsen finder at dette vil være nyttigt. 

 Diverse andre forslag og kommentarer om bl.a. de store sten ved indkørslen til vejene, 

beskæring af buske, manglende græsslåning, medlemsskab af parcelhusejerlandsforeningen og flere 

dokumenter på hjemmesiden, blev diskuteret og behandles på det kommende bestyrelsesmøde. 

 

Med venlig hilsen  

Referenten 




